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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

OUD-TURNHOUT

Hebt u zelf plannen voor een straat- of buurtfeest?  
Vraag dan een vergunning en subsidie aan via de website van de gemeente:  

www.oud-turnhout.be

Beste inwoner
In oktober 2018 trok N-VA Oud-Turnhout met een ambitieus verkiezingsprogramma naar de gemeenteraadsverkiezingen. 
Ondertussen hebben we als grootste partij ook onze plaats gevonden in het gemeentebestuur. Niet alleen de burgemeester 
en twee schepenen, maar ook de voorzitter van de gemeenteraad en vier raadsleden komen uit onze N-VA-rangen. 

Nu is het moment daar om aan u te tonen dat we onze verkiezingsbeloften niet vergeten zijn. De afgelopen maanden heeft 
de nieuwe meerderheid ijverig gewerkt aan een gedragen meerjarenplan voor onze gemeente. Onze N-VA’ers hebben onze 
speerpunten maximaal omgezet in actieplannen voor het gemeentebestuur en hebben de nodige budgetten voorzien.

Het meerjarenplan werd ondertussen goedgekeurd in de gemeenteraad, en dus informeren  
we u graag over wat u de komende jaren van ons mag verwachten. In dit huis-aan-huisblad  
krijgt u een overzicht van de grote lijnen. De komende maanden en jaren werken we de  
verschillende projecten in detail uit.

Chris Willems
Voorzitter N-VA Oud-Turnhout

Ontdek onze toekomstplannen voor Oud-Turnhout (p. 2-3)

Buurtfeesten krijgen meer steun
N-VA Oud-Turnhout gelooft sterk in gemeenschapsvorming. Een aangename straat en buurt zorgen  
voor een sterke gemeente in een krachtig Vlaanderen en Europa. Door straat- en buurtfeesten beter te  
ondersteunen, willen we het dorpsgevoel bij onze inwoners aanwakkeren.

Onze gemeente heeft veel mooie tradities die we in ere moeten houden. Denk maar aan 
de stratenlopen, de kerstmarkt, de nieuwjaarsreceptie, Zomer op het Plein, Oosthoven 
on Stage, de Sint-Antoniusviering, de Zwanevenfeesten, … 

Daarom zal het schepencollege aan de gemeenteraad voorstellen om de subsidie voor 
zulke projecten op te trekken van 25 naar 125 euro. De gemeente zal voortaan ook 
materiaal zoals tafels, stoelen en bekers op aanvraag ter beschikking stellen van de 
organisatoren. 

  De gemeente trekt de subsidie voor 
straat- en buurtfeesten op en stelt voort-
aan ook materiaal ter beschikking.



www.n-va.be/oud-turnhoutoud-turnhout@n-va.be

Twee nieuwe gemeenteraadsleden voor N-VA
De Oud-Turnhoutse gemeenteraad heeft er twee nieuwe N-VA’ers bij. Yvette van Gestel en Dorien van de Velde legden onlangs de 
eed af in handen van gemeenteraadsvoorzitter Bruno Peeters.

Yvette en Dorien vervangen Sofie van Deun en Bieke van Miert. Sofie moest haar functie noodgedwongen opgeven omdat ze naar 
een andere gemeente verhuisde. Voor Bieke bleek de combinatie met haar beroepsleven onhaalbaar.

Yvette van Gestel ziet haar nieuwe rol als gemeenteraadslid volledig zitten: “Ik ben de trotse (groot)moeder van  
twee zonen en vijf kleinkinderen en werk voltijds. Naast mijn gezinsleven en job heb ik altijd veel voeling  
gehad met het verenigingsleven van zowel Oosthoven, Centrum als Zwaneven. Via mijn echtgenoot Fonny  
Wouters volg ik het reilen en zeilen in Oud-Turnhout al ruim veertig jaar. 

Dankzij de N-VA krijg ik nu de kans om me als gemeenteraadslid actief in te zetten voor de gemeente. Ik wil  
‘een hart’ brengen in de politiek en het beleid. Samen met de inwoners wil ik mij inzetten voor een veilige,  
prachtige gemeente waar zowel jong als oud graag woont. Drie wijken, één Oud-Turnhout, met een eigen  
identiteit. Elke inwoner telt mee in ons verhaal.”

Yvette van Gestel
Gemeenteraadslid

Ook Dorien van de Velde is enthousiast: “Ik ben geboren in Turnhout maar getogen in Oud-Turnhout Zwaneven. Sinds 2018 woon  
ik in het centrum van ons dorp. Ik ben altijd heel actief geweest in het verenigingsleven. Toen ik zes jaar was, startte ik bij Chiro  
Zwaneven om dan op mijn veertien jaar door te vloeien naar KLJ. Daar zit ik al dertien jaar in de leiding, waarvan negen jaar in de 
hoofdleiding. Ik zat ook dertien jaar lang in de jeugdraad van onze gemeente en was tot begin dit schooljaar regionaal bestuurslid  
van KLJ Antwerpen.
 
Tegenwoordig is er meer ruimte in mijn agenda om me toe te leggen op onze gemeente 
en de stem van onze jeugd en onze inwoners te vertolken binnen het gemeentebestuur. 
Concreet wil ik graag werk maken van nog meer evenementen en feesten in ons dorp, die 
alle inwoners samenbrengen.”

Dorien van de Velde
Gemeenteraadslid

 Een sterker dorpsgevoel

•  Buddy’s zullen nieuwe inwoners verwel-
komen en ook vereenzaming opsporen 
en aanpakken.

•  We ondersteunen en erkennen de vele 
vrijwilligers die zich in onze gemeente 
inzetten.

•  Meer steun voor inwoners die met  
armoede te kampen krijgen.

•  Een flinke verhoging van de subsidies 
voor buurtfeestjes.

•  De diverse speelpleintjes die over de hele 
gemeente verspreid liggen kunnen  
rekenen op een optimaal onderhoud.

•  We onderzoeken hoe we de speelplein-
werking kunnen uitbreiden.

•  Voor de herinrichting van het dorps-
plein en de ventwegen voorzien we 
750.000 euro.

 Aandacht voor openbare gebouwen

•  De inwoners van Oosthoven wachten al 
jaren op het gemeenschapscentrum dat 
hun beloofd werd. Daarom trekken we 
2,75 miljoen euro uit voor een nieuwe 
Heischuur in 2023.

•  Een aantal subsidiedossiers ligt al jaren 
in de schuif. We doen er dan ook alles 
aan om van de hogere overheid de nodige 
subsidies te krijgen voor de renovatie van   
het oude gemeentehuis en het Hofke van 
Chantraine. Beide gebouwen staan op de 
Vlaamse monumentenlijst.

•  Net als het oude gemeentehuis krijgt ook 
onze lokale politiepost een opknapbeurt. 

•  Onlangs openden we onze nieuwe 
sporthal, waar inwoners sindsdien flink 
kunnen sporten. Een volgende inves-
tering staat al gepland: we besteden 
400.000 euro aan een kunstgrasveld, 
zodat het buitenterrein maximaal  
bespeelbaar is.

Wat mag u verwachten van uw nieuw gemeentebestuur?
Uw gemeente investeert volop in duurzaamheid, mensen en dienstverlening. De 17 duurzaamheidsdoelstellingen van de Verenigde Naties vormen daarbij het uitgangspunt. Een greep uit onze vele acties:

 Betere weginfrastructuur

•  N-VA Oud-Turnhout ijverde de voorbije 
jaren voor meer centen om wegen en 
fietspaden te onderhouden. De komende  
jaren gaat er naar het onderhoud van 
onze weginfrastructuur bijna  
1,4 miljoen euro. 

•  Het Vlaams Gewest plant wegenwerken 
op de N18 Steenweg op Ravels en de 
N139 Staatsbaan en zal daar ook zorgen 
voor degelijke fietspaden. Daarnaast 
investeren we zelf ook in de volgende 
projecten op onze gemeentewegen:
-  1,1 miljoen euro voor de heraanleg 

van de Steenweg op Sevendonk met 
een fietspad van twee meter breed aan 
beide zijden

-  400.000 euro voor de Zandstraat
-  120.000 euro voor de herstelling van 

de Kleine Heerestraat

 Een duurzame gemeente

•  We maken een flinke inhaalbeweging 
door te zorgen voor een duurzamer 
wagenpark. Tussen 2020 en 2025 steken 
we daar maar liefst 900.000 euro in. 
Oud-Turnhout krijgt zo meteen ook zijn 
eerste elektrische personenwagens.

•  Fluvius bouwt het openbare verlich-
tingspark tegen 2030 volledig om naar 
ledverlichting. Een investering van 
meer dan 1,5 miljoen euro die op langere 
termijn een flinke besparing oplevert 
voor de gemeentelijke elektriciteits- 
factuur.

 Veiligheid als prioriteit

•  We trekken de komende zes jaar bijna 
4,8 miljoen euro uit voor de brandweer. 
Zo komen we de afspraken met onze 
brandweerzone na en garanderen we 
een efficiënte hulpverlening.

•  Met meer personeel kan onze politie-
zone haar wijkwerking nog versterken. 
Daarvoor voorzien we bijna 10 miljoen 
euro. 

  Met goed onderhouden speelpleintjes 
zorgen we voor voldoende speel- 
mogelijkheden voor uw kinderen.

  Tegen 2023 willen we de Heischuur 
helemaal vernieuwen.

  We vragen de 
hogere overheid 
om subsidies voor 
monumenten als 
het Hofke van 
Chantraine.

  De vernieuwde sporthal is een feit.

 Tijd voor een kunstgrasveld, zodat het 
buitenterrein maximaal bespeelbaar is.

  De Steenweg op Sevendonk wordt 
heraangelegd met brede fietspaden 
aan beide kanten.

  Dankzij ledverlichting kunnen we 
flink besparen op de gemeentelijke 
elektriciteitsfactuur.

  We investeren fors in brandweer en 
politie.

Benieuwd naar de 
17 doelstellingen 

van de VN?  
Surf dan naar

do.vlaanderen.be/SDGs
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Bart De Wever
Algemeen voorzitter

Liesbeth Homans
Voorzitter 
Vlaams Parlement

Matthias Diependaele 
Vlaams minister van 
Financiën en Begroting, 
Wonen en Onroerend
Erfgoed

Zuhal Demir 
Vlaams minister van Justitie 
en Handhaving, Omgeving, 
Energie en Toerisme

Ben Weyts 
Viceminister-president en Vlaams 
minister van Onderwijs, Sport, 
Dierenwelzijn en Vlaamse Rand

Jan Jambon
Minister-president en Vlaams 
minister van Buitenlands Beleid, 
Ontwikkelingssamenwerking, Cultuur, 
ICT en Facilitair Management


